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AGENCY PLACEMENT RECOMMENDATIONS

NFPA 72 Chapter 29 
“For your information, the National Fire Alarm and Signaling Code, 
NFPA 72, reads as follows:”
“29.5.1 *Required Detection.” 
*29.5.1.1 Where required by other governing laws, codes, or 
standards for a specific type of occupancy, approved single and 
multiple-station smoke alarms shall be installed as follows: 

(1) *In all sleeping rooms and guest rooms. 
(2) *Outside of each separate dwelling unit sleeping area, within 21 
     ft (6.4 m) of any door to a sleeping room, with the distance 
     measured along a path of travel. 
(3) On every level of a dwelling unit, including basements. 
(4) On every level of a residential board and care occupancy (small 
     facility), including basements and excluding crawl spaces and 
     unfinished attics. 
(5) *In the living area(s) of a guest suite. 
(6) In the living area(s) of a residential board and care occupancy.

(Reprinted with permission from NFPA 72®, National Fire Alarm 
and Signaling Code Copyright © 2012 National Fire Protection 
Association, Quincy, MA 02269. This reprinted material is not the 
complete and official position of the National Fire Protection 
Association, on the referenced subject which is represented only 
by the standard in its entirety.)

(National Fire Alarm and Signaling Code® and NFPA 72® are 
registered trademarks of the National Fire Protection 
Association, Inc., Quincy, MA 02269.)

Early warning detection is best achieved by the installation of fire 
detection equipment in all rooms and areas of the household as 
follows: 
A smoke alarm installed in each separate sleeping area (in the 
vicinity, but outside bedrooms), and Heat or smoke alarms in the 
living rooms, dining rooms, bedrooms, kitchens, hallways, finished 
attics, furnace rooms, closets, utility and storage rooms, 
basements, and attached garages.

LIMITATIONS OF SMOKE ALARMS

Smoke alarms can help save lives by providing an early warning 
of a fire, but they are not foolproof. Smoke Alarms can only work if 
they are properly located, installed, and maintained, and if smoke 
reaches them.

• This smoke alarm device is NOT designed to be the PRIMARY 
  protection for buildings that require complete fire alarm systems. 
  Buildings of this type include hotels, motels, dormitories, 
  hospitals, nursing homes, and group homes. This is true even if 
  they were once single family homes. However, this smoke alarm 
  device may be used inside individual rooms as supplemental 
  protection.

• Smoke alarms cannot work without power. The battery powered 
  alarm use only batteries specified by this User’s Manual. Use of 
  a different battery will have a detrimental effect on smoke alarm 
  operation.

• Smoke alarms should be tested at least once a week to ensure 
  continued protection. Smoke Alarms cannot prevent or extinguish 
  fires. They are not a substitute for property or life insurance.

• Smoke alarms cannot provide an alarm if the smoke does not 
  reach them. Therefore, smoke alarms may not sense the smoke 
  from fires in chimneys or walls, on roofs, or on a different floor.

• Smoke alarm devices can sound their alarms only when they 
  detect smoke. Smoke alarm devices detect combustion particles 
  in the air. They do not sense heat, flame, or gas. This smoke 
  alarm device is designed to give audible warning of a developing 
  fire. However, many fires are ast-burning, explosive, or 
  intentional. Others are caused by carelessness or safety hazards. 
  Smoke may not reach the unit quickly enough to ensure 
  safe escape.

• Smoke alarms may not alert all individuals. The alarm horn is 
  loud in order to alert individuals to a potential danger. However, 
  there may be limiting circumstances where a household member 
  may not hear the alarm. The use of alcohol or drugs may also 
  impair one’s ability to hear the smoke alarm. Special purpose 
  units, like those with visual and vibration alarms, should be 
  installed for hearing impaired residents.

• Smoke alarm devices have limitations. This smoke alarm device 
  is not foolproof and is not warranted to protect lives or property 
  from fire. Smoke alarm devices are not a substitute for insurance. 
  Homeowners and renters should insure their lives and property. 
  In addition, it is possible for the smoke alarm device to fail at 
  any time. You should always replace a smoke alarm after 
  10 years from date of purchase.

For best performance, please avoid installing a smoke alarm in 
these areas: 

• In dusty or dirty areas. Dirt and dust can build up and impair 
  performance.
• In areas where the normal ambient temperature is below 
  40℉ (4.4℃) or exceeds 100℉ (37.8℃), such as garages and 
  unfinished attics.
• In high humidity areas. Moisture or steam may cause nuisance 
  alarms.
• Near fresh air vents, ceiling fans, or in very drafty areas. Drafts 
  can blow smoke away from the unit, preventing it from reaching 
  the sensing chamber. 
• In kitchens, garages, and furnace rooms. Burning material 
  creates combustion particles which could cause your smoke 
  alarm to go off unnecessarily.
• Less than 4inches (10cm) from the peak of an “A” frame type 
  ceiling. The “Dead air” space may prevent smoke from reaching 
  the smoke alarm.
• Near fluorescent lights, amateur radios, or other devices that 
  may transmit an RF signal, as electrical “noise” can interfere 
  with the sensor.   

HOW TO INSTALL THE SMOKE ALARM
The smoke alarm is designed to be mounted on the ceiling, or on 
the wall if necessary. Screw the smoke alarm to the ceiling or wall 
using the included screws.

1.Press and insert the disassembly hole of the alarm with the 
   disassembly pin. Remove the mounting bracket from the back of 
   the alarm by holding the mounting bracket and twisting the alarm 
   in the direction indicated on the alarm cover.(See Figure 3) 

2.Locate the mounting bracket in your chosen position, and mark 
   the screw holes on the ceiling or the wall.
3.Drill the holes at the marks with a 3/16” (5 mm) drill bit. Insert the 
   anchor plugs and screw the mounting bracket to the ceiling or 
   wall using the screws provided.(See Figure 4)
4.Attach the smoke alarm to the mounting bracket and turn 
   clockwise to lock the alarm.(See Figure 5)
5.Test the smoke alarm. See “WEEKLY TESTING”.

LED INDICATOR AND AUDIBLE ALARM

WHAT TO DO WHEN THE ALARM SOUNDS

If the alarm sounds, check for fires first. If no fire is present, check 
to see if the alarm caused by nuisance alarm (caused by cooking 
smoke, etc.). If a fire is discovered, follow these steps.

• Get everyone out of the house immediately by your escape plan. 
• Keep doors and windows closed, unless you must escape 
  through them. 
• Stay close to the floor if the air is smoky. Cover your nose and 
  mouth with a cloth (preferably damp). 
• Meet at your planned meeting place outside your home and 
  make sure everyone is there. 
• Never return to a burning building for any reason. 
• Call the fire department for ideas on making your home safer.
• These are situations where a smoke alarm may not be effective 
  to protect against fire as stated in the NFPA Standard 72.
  For instance:
  a) Smoking in bed.
  b) Leaving children home alone.
  c) Cleaning with flammable liquids, such as gasoline.

CONDITION LED INDICATOR AUDIBLE ALARM NOTE

Standby condition Red LED flashes once every 54 seconds. None Standby

Alarm condition 

Red LED flashes rapidly. 3 short quick beepsTest condition 

Red LED flashes rapidly. 3 short quick beeps

-

Weekly testing

Hush condition None

None

Low battery

Red LED flashes once every 10 seconds.

Red LED flashes once every 54 seconds.

Red LED flashes once every 54 seconds.

Red LED flashes twice every 54 seconds.

Yellow LED flashes three times 
every 54 seconds.

Replace battery1 beep every 54 seconds

2 beeps every 54 seconds

3 beeps every 54 seconds

Replace alarm

Replace alarm

Malfunction

End of life
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NOTICE : THIS EQUIPMENT SHOULD BE INSTALLED IN 
ACCORDANCE WITH THE NATIONAL FIRE PROTECTION 
ASSOCIATION’S STANDARD 72 (National Fire Protection 
Association, Batterymarch Park, Quincy, MA 02269).

The National Fire Protection Association (NFPA) recommends 
installing a smoke alarm in the following areas:
• On every floor level, including finished attics and basements. 
• In every sleeping area and in every bedroom.
• If your bedroom, hallway or large room is more than 30feet 
  (9.1m) long, install an alarm at each end. 
• At the top of the first-to-second floor stairway and on the 
  basement ceiling near the entry of the stairs.
• Installing on the ceiling is recommended, but you should locate it 
  at a minimum of 4inches (10cm) away from the side wall.
  (See Figure 1) 
• When installing the alarm on the wall, a distance of 4-12inches 
  (10-30cm) should be kept below the ceiling.(See Figure 1)
• If you have a sloped, peaked or cathedral ceiling, the alarm 
  should be installed within 3feet (90cm) of the peak of the ceiling 
  measured horizontally.(See Figure 2)

    CAUTION!
• An indication that current studies have shown smoke alarms 
  may not awaken all sleeping individuals, and that it is the 
  responsibility of individuals in the household that are capable of 
  assisting others to provide assistance to those who may not be 
  awakened by the alarm sound, or to those who may be 
  incapable of safely evacuating the area unassisted.

    WARNING!
• Do not remove the batteries to stop an unwanted alarm 
(caused by cooking smoke, etc.). This will disable the alarm. 
Instead open a window or fan the smoke away from the unit.

The Silence Feature can temporarily quiet an unwanted alarm for 
approximately 10 minutes. If the smoke is not too dense, the alarm 
will silence immediately and the red LED will flash every 10 
seconds. If smoke around the unit is dense enough to suggest a 
potentially dangerous situation, the unit will stay in alarm or may 
re-alarm quickly. This feature is to be used only when a known 
alarm condition, such as smoke caused by cooking. To use this 
feature, press the “Test/Hush” button on the cover.

    WARNING!
• Before using the silence feature, identify the source of the smoke 
  and be certain a safe condition exists. If you do not know the 
  source of the smoke, do not assume it is an unwanted alarm. 
  Not responding to an alarm can result in property loss, injury, or 
  death.    
• The silence feature is only for your convenience and will not 
  correct a problem. Always check your home for a potential 
  problem after any alarm. Failure to do so can result in injury 
  or death.

This silence feature can temporarily quiet the low battery warning 
“chirp” for up to 12 hours. You can silence the low battery warning 
“chirp” by pressing the Test/Hush  button on the alarm cover.

Replace the battery as soon as possible, this unit will not 
operate without battery power!

TESTING AND MAINTENANCE

WEEKLY TESTING
It is important to test this unit weekly to make sure it is 
working properly. 
Using the Test/Hush button to test this Smoke Alarm. Press and 
hold the Test/Hush button on the cover of the unit until the alarm 
sounds (the unit may continue to alarm for a few seconds after you 
release the button). If it does not alarm, make sure the unit is 
receiving power, and test it again. If it still does not alarm, replace it
immediately. During testing you will hear a loud, repeating horn 
pattern: 3 beeps, pause, 3 beeps, pause.

    WARNING!
• Test the alarm device weekly to ensure proper operation. If the 
  alarm ever fails to test correctly, have it replaced immediately. If 
  the alarm is not working properly, it cannot alert you to a problem. 
• NEVER use an open flame of any kind to test this alarm. You 
  might accidentally damage or set fire to the unit or to your home. 
• DO NOT stand close to the alarm when the horn is sounding, 
  always stand an arms-length away from the unit when testing.

To keep the alarm working properly, follow these simple 
methods: 
• Test the alarm at least once a week to verify the unit’s alarm and 
  indicator are working properly.
• Clean the alarm annually by using compressed air or a vacuum 
  cleaner hose. Never use water, cleaners or solvents since they 
  may damage the unit.
• If the smoke alarm cannot be cleaned to avoid unwanted alarms, 
  replace the alarm immediately. 
• When you hear the low battery warning (“chirp” approximately 
  once every 54 seconds), please replace the battery immediately 
  to continue your protection. 

The smoke alarm requires one 3V battery: CR123A. 
The battery can be purchased at your local retail stores or where 
you purchased this alarm.

    WARNING!
• Use only batteries specified by this User’s Manual. Use of a 
  different battery will have a detrimental effect on smoke alarm 
  operation. Constant exposures to high or low temperatures or 
  high humidity may reduce battery life. 
• Unit will not operate without battery power. Alarm will warn you in 
  advance when battery is running low so that you can replace it.

CR123A

TECHNICAL SPECIFICATIONS

Working Voltage

Battery Life

Sensor Type

Alarm Sound Level

Temperature Range

Humidity Range

Alarm Sensitivity

Dimensions

DC3V (EVECR123A)

Photoelectric

3 years

≥ 85dB (at 3m straight ahead)

 40℉ (4.4℃) to 100℉ (37.8℃)

≤ 95%RH (no condensation)

1.9%/ft ± 0.33 %/ft OBS

Φ70 x H37mm

IMPORTANT:
These alarms are intended to primarily for private dwellings. For 
use in other applications the manufacturer's advice must be sought.

S1-W
Conforms to UL 
Standard 217 and 
Certified to CAN/ULC 
Standard S531 

Smoke alarm with WiFi 
communication function

SAFETY INFORMATION

    WARNING!
Besides tests, never ignore an alarm as it warns of potential 
dangerous situation that may requires your immediate attention.
• Make sure that nothing obstructs the smoke from reaching the 
  unite. The unit cannot alarm if not reached by the smoke.
• The unit will not alert hearing impaired residents. It is 
  recommended to install a separate special unit with visual and 
  vibration alarm to alert hearing impaired residents

    CAUTION!
• Not recommended to install in areas where the temperature may 
  fall below 40°F (4.4°C) or rise above 100°F (37.8°C) or where 
  humidity can be higher than 95% as this may reduce battery life.
• Do not stand too close to the unit when the alarm is sounding. 
  Exposure to the horn at close range may harm your hearing.
• Do not paint over the unit. Paint can prevent the sensor from 
  operating properly.

PACKING LIST

Part Name 

Smoke alarm

Mounting bracket

Battery

Screw

Anchor plug

Manual

Quantity

1 Piece

1 Piece

1 Piece

2 Pieces

2 Pieces

1 Piece

Disassembly pin 1 Piece

Alarm hole

LED indicator

Disassembly hole

Mounting bracket

Test / Hush button

PRODUCT DIAGRAM

RECOMMENDED INSTALLATION LOCATIONS

LOCATIONS TO AVOID
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USING THE SILENCE FEATURE

SILENCING THE LOW BATTERY WARNING REGULAR MAINTENANCE

BATTERY REPLACEMENT

CALIFORNIA STATE FIRE MARSHAL (CSFM) 

Hush for low battery 
warning 
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None(Duration:about 10 minutes) 
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RECOMMANDATIONS DE PLACEMENT 
DE L'AGENCE
NFPA 72 Chapitre 29 
"Pour votre information, le Code national de signalisation et d'alarme 
incendie, NFPA 72, se lit comme suit :"
"29.5.1 *Détection obligatoire. 
*29.5.1.1 Lorsque d'autres lois, codes ou normes en vigueur l'exigent 
pour un type d'occupation spécifique, le système de détection de 
l'incendie doit être mis en place. pour un type d'occupation spécifique, 
des détecteurs de fumée à station et multipostes approuvés doivent 
être installés comme suit :

(1) *Dans toutes les chambres à coucher et chambres d'hôtes. 
(2) *À l'extérieur de chaque zone de sommeil d'un logement séparé, 
      à moins de 21 pieds (6,4 m) de toute porte d'une pièce de sommeil, 
      la distance étant mesurée le long d'un chemin de circulation. 
(3) À chaque niveau d'un logement, y compris les sous-sols. 
(4) À chaque niveau d'une pension de famille (petit établissement), 
      y compris les sous-sols et à l'exclusion des vides sanitaires et des 
      greniers non aménagés. 
(5) *Dans la ou les pièces d'habitation d'une suite pour invités. 
(6) Dans la ou les pièces d'habitation d'une pension de famille.

(Réimprimé avec l'autorisation de NFPA 72®, National Fire Alarm 
Copyright © 2012 National Fire Protection Association, Quincy, 
MA 02269 Association, Quincy, MA 02269. Ce matériel réimprimé 
n'est pas la position complète et officielle de la National Fire Protection 
Association. la position complète et officielle de la National Fire 
Protection Association National Fire Protection Association, sur le 
sujet référencé qui est représenté uniquement par la norme dans son 
intégralité. par la norme dans son intégralité).

La meilleure façon d'assurer une détection précoce est d'installer un 
équipement de détection d'incendie dans toutes les pièces et zones 
de la maison, comme suit:

Un avertisseurs de fumée installé dans chaque chambre à coucher 
séparée (à proximité, mais en dehors des chambres), et des détecteurs 
de chaleur ou de fumée dans les salons, salles à manger, chambres 
à coucher, cuisines, couloirs, greniers aménagés, salles de chauffage, 
placards, pièces de service et de stockage, sous-sols et garages 
attenants.

LES LIMITES DES AVERTISSEURS DE FUMÉE
Les avertisseurs de fumée peuvent contribuer à sauver des vies en 
signalant rapidement un incendie, mais ils ne sont pas infaillibles. 
Les avertisseurs de fumée ne peuvent fonctionner que s'ils sont 
correctement placés, installés et entretenus, et si la fumée les atteint.

• Ce avertisseur de fumée n'est PAS conçu pour être la protection 
  PRIMAIRE des bâtiments qui nécessitent des systèmes d'alarme 
  incendie complets. Les bâtiments de ce type comprennent les hôtels, 
  les motels, les dortoirs, les hôpitaux, les maisons de retraite et les 
  foyers de groupe. Ceci est vrai même s'il s'agit d'anciennes maisons 
  unifamiliales. Toutefois, ce dispositif de détection de fumée peut être 
  utilisé à l'intérieur des pièces individuelles comme protection 
  complémentaire.
• Les avertisseurs de fumée ne peuvent pas fonctionner sans électricité. 
  Les avertisseurs de fumée fonctionnant sur piles n'utilisent que les 
  piles spécifiées dans le présent manuel d'utilisation. L'utilisation d'une 
  pile différente aura un effet néfaste sur le fonctionnement du 
  avertisseur de fumée.

• Les avertisseurs de fumée doivent être testés au moins une fois par 
  semaine pour garantir une protection continue. Les avertisseurs de 
  fumée ne peuvent pas prévenir ou éteindre les incendies. Ils ne 
  remplacent pas une assurance habitation ou une assurance vie.

• Les avertisseurs de fumée ne peuvent pas émettre d'alarme si la 
  fumée ne les atteint pas. Par conséquent, les avertisseurs de fumée 
  peuvent ne pas détecter la fumée provenant d'incendies dans les 
  cheminées ou les murs, sur les toits ou à un autre étage.

• Les avertisseurs de fumée ne peuvent déclencher leur alarme que 
  lorsqu'ils détectent de la fumée. Les avertisseurs de fumée détectent 
  les particules de combustion dans l'air. Ils ne détectent pas la chaleur, 
  les flammes ou les gaz. Ce avertisseur de fumée est conçu pour 
  donner un avertissement sonore d'un incendie en cours. Cependant, 
  de nombreux incendies sont causés par une combustion rapide, 
  des explosifs ou des actes intentionnels. D'autres sont dus à des 
  négligences ou à des risques pour la sécurité. La fumée peut ne pas 
  atteindre l'unité assez rapidement pour permettre une évacuation en 
  toute sécurité.

• Les avertisseurs de fumée n'alertent pas forcément tous les individus. 
  L'alarme est bruyante afin d'alerter les individus d'un danger potentiel. 
  Toutefois, il peut arriver qu'un membre du ménage n'entende pas 
  l'alarme dans certaines circonstances. La consommation d'alcool ou 
  de drogues peut également altérer la capacité d'une personne à 
  entendre le avertisseur de fumée. Des unités spéciales, comme celles 
  dotées d'alarmes visuelles et vibratoires, doivent être installées pour 
  les résidents malentendants.

• Les avertisseurs de fumée ont des limites. Ce avertisseur de fumée 
  n'est pas infaillible et n'est pas garanti pour protéger des vies ou des 
  biens contre le feu. Les avertisseurs de fumée ne remplacent pas 
  l'assurance. Les propriétaires et les locataires doivent assurer leur 
  vie et leurs biens. En outre, le avertisseur de fumée peut tomber en 
  panne à tout moment. Vous devez toujours remplacer un avertisseur 
  de fumée au bout de 10 ans à compter de la date d'achat.

Pour une meilleure performance, évitez d'installer un avertisseur 
de fumée dans ces zones :
• Dans les endroits poussiéreux ou sales. La saleté et la poussière 
  peuvent s'accumuler et nuire aux performances.  

• Dans les endroits où la température ambiante normale est inférieure 
  à 40℉ (4,4℃) ou dépasse 100℉ (37,8℃), tels que les garages et les 
  greniers non aménagés.
• Dans les zones à forte humidité. L'humidité ou la vapeur peuvent 
  provoquer des alarmes intempestives.
• Près des bouches d'aération, des ventilateurs de plafond ou dans les 
  endroits où il y a beaucoup de courants d'air. Les courants d'air peuvent 
  éloigner la fumée de l'appareil et l'empêcher d'atteindre la chambre 
  de détection.
• Dans les cuisines, les garages et les chaufferies. Les matériaux en 
  combustion créent des particules de combustion qui peuvent 
  déclencher inutilement votre avertisseur de fumée.
• À moins de 10 cm du sommet d'un plafond à ossature en "A". 
  L'espace d'air mort peut empêcher la fumée d'atteindre le avertisseur 
  de fumée.
• Ne pas s'approcher des lampes fluorescentes, des radios amateurs 
  ou d'autres appareils susceptibles de transmettre un signal RF, 
  car le "bruit" électrique peut interférer avec le capteur.

LIMITES DES AVERTISSEURS DE FUMÉE
Le avertisseur de fumée est conçu pour être monté au plafond ou au 
mur si nécessaire. Vissez le avertisseur de fumée au plafond ou au 
mur à l'aide des vis fournies.

1.Appuyez sur l'orifice de démontage de l'alarme et insérez-y la 
   goupille de démontage. Retirez le support de montage de l'arrière de 
   l'alarme en tenant le support de montage et en tournant l'alarme dans 
   le sens indiqué sur le couvercle de l'alarme (voir figure 3).

2.Placez le support de montage à l'endroit choisi et marquez les trous 
  de vis sur le plafond ou le mur.
3.Percer les trous à l'aide d'un foret de 5 mm (3/16"). Insérez les 
   chevilles d'ancrage et vissez le support de montage au plafond ou au 
   mur à l'aide des vis fournies (voir figure 4).
4.Fixez le détecteur de fumée au support de montage et tournez-le 
   dans le sens des aiguilles d'une montre pour le verrouiller 
   (voir figure 5).
5.Testez le détecteur de fumée. Voir "TEST HEBDOMADAIRE".

INDICATEUR LED ET ALARME SONORE

QUE FAIRE LORSQUE L'ALARME RETENTIT
Si l'alarme retentit, vérifiez d'abord s'il n'y a pas d'incendie. S'il n'y a 
pas d'incendie, vérifiez si l'alarme n'est pas due à une nuisance 
(fumée de cuisson, etc.). Si un incendie est découvert, suivez les 
étapes suivantes.
• Faites sortir tout le monde de la maison immédiatement en suivant 
  votre plan d'évacuation.
• Gardez les portes et les fenêtres fermées, sauf si vous devez vous 
  échapper par elles.
• Restez près du sol si l'air est enfumé. Couvrez-vous le nez et la 
  bouche avec un chiffon (de préférence humide).
• Rendez-vous à l'endroit prévu à l'extérieur de votre domicile et 
  assurez-vous que tout le monde est présent.
• Ne retournez jamais dans un bâtiment en feu, quelle que soit la raison.
• Appelez les pompiers pour obtenir des conseils sur la façon de rendre 
  votre maison plus sûre.
• Il s'agit de situations dans lesquelles un avertisseurs de fumée peut 
  ne pas être efficace pour protéger contre l'incendie, comme le stipule 
  la norme 72 de la NFPA. Il s'agit par exemple des situations suivantes:
  a) Fumer au lit.
  b) Laisser les enfants seuls à la maison.
  c) Nettoyer avec des liquides inflammables, tels que l'essence.

CONDITIONS INDICATEUR LED ALARME AUDIBLE NOTE

Condition de veille Le voyant rouge clignote une fois toutes les 
54 secondes. - En attente

Condition d'alarme

Le voyant rouge clignote rapidement 3 bips courts et rapidesCondition d'essai

Le voyant rouge clignote rapidement 3 bips courts et rapides

-

Tests hebdomadaires

Condition d'affaissement -

-

Batterie faible

Le voyant rouge clignote une fois toutes les 
10 secondes.

Le voyant rouge clignote une fois toutes les 
54 secondes.

Le voyant rouge clignote une fois toutes 
les 54 secondes.

Le voyant rouge clignote deux fois toutes les 
54 secondes.

Remplacer la batterie1 bip toutes les 54 secondes

2 bips toutes les 54 secondes Remplacer l'alarmeDysfonctionnement

Le voyant jaune clignote trois fois toutes les 
54 secondes. 3 bips toutes les 54 secondes Remplacer l'alarmeFin de vie
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Ce produit doit être installé conformément à la norme 72 de la 
National Fire Protection Association ou aux codes de prévention 
des incendies nationaux et locaux du Canada, ainsi qu'à la norme 
CAN/ULC S553 - Installation des détecteurs de fumée, selon la 
juridiction locale.
La National Fire Protection Association (NFPA) recommande d'installer 
un détecteur de fumée dans les zones suivantes:

• À chaque étage, y compris dans les greniers et les sous-sols aménagés. 
• Dans tous les espaces de repos et dans toutes les chambres à coucher.
• Si votre chambre, votre couloir ou votre grande pièce fait plus de 
  9,1 mètres de long, installez une alarme à chaque extrémité. 
• En haut de l'escalier du premier au deuxième étage et au plafond du 
  sous-sol, près de l'entrée de l'escalier.
• Il est recommandé de l'installer au plafond, mais à une distance 
  minimale de 10 cm du mur latéral. (voir figure 1)
• Lors de l'installation de l'alarme sur le mur, une distance de 
  4 à 12 pouces (10 à 30 cm) doit être maintenue sous le plafond 
  (voir figure 1).
• Si vous avez un plafond incliné, en pointe ou cathédrale, l'alarme doit 
  être installée à moins de 90 cm du sommet du plafond, 
  mesuré horizontalement (voir figure 2).

    ATTENTION !
• Une indication que les études actuelles ont montré que les 
  avertisseurs de fumée peuvent ne pas réveiller toutes les personnes 
  endormies, et qu'il est de la responsabilité des personnes du foyer 
  qui sont capables d'aider les autres de fournir une assistance à ceux 
  qui peuvent ne pas être réveillés par le son de l'alarme, ou à ceux qui 
  peuvent être incapables d'évacuer la zone en toute sécurité sans aide.

    AVERTISSEMENT!
• Ne pas retirer les piles pour interrompre une alarme indesirable 
  (provoquee par de la fumee de cuisson, etc.). 
  Cela desactiverait l'alarme. Ouvrez plutot une fenetre ou eloignez la 
  fumee de l'appareil a l'aide d'un ventilateur.

La fonction Silence permet de faire taire temporairement une alarme 
indésirable pendant environ 10 minutes. Si la fumée n'est pas trop 
dense, l'alarme se tait immédiatement et le voyant rouge clignote toutes 
les 10 secondes. Si la fumée autour de l'appareil est suffisamment 
dense pour suggérer une situation potentiellement dangereuse, 
l'appareil restera en alarme ou pourra se réarmer rapidement. 
Cette fonction ne doit être utilisée qu'en cas d'alarme connue, 
par exemple en cas de fumée causée par la cuisson. Pour utiliser cette 
fonction, appuyez sur le bouton "Test/Hush" situé sur le couvercle.

    AVERTISSEMENT!
• Avant d'utiliser la fonction silence, identifiez la source de la fumée et 
  assurez-vous que les conditions de sécurité sont réunies. Si vous ne 
  connaissez pas la source de la fumée, ne supposez pas qu'il s'agit 
  d'une alarme non désirée. Ne pas réagir à une alarme peut entraîner 
  des pertes matérielles, des blessures ou la mort.

• La fonction silence n'est là que pour vous faciliter la tâche et ne 
  permet pas de remédier à un problème. Après une alarme, 
  vérifiez toujours que votre maison ne présente pas de problème 
  potentiel. Le non-respect de cette consigne peut entraîner des 
  blessures ou la mort.

Cette fonction de silence peut temporairement faire taire le 
"chirp" d'alerte de batterie faible pendant un maximum de 12 heures. 
Vous pouvez faire taire le signal sonore de batterie faible en appuyant 
sur le bouton Test/Hush situé sur le couvercle de l'alarme.

Remplacez la pile dès que possible, car l'appareil ne 
fonctionne pas sans pile!

LES ESSAIS ET LA MAINTENANCE

TESTS HEBDOMADAIRES
Il est important de tester cet appareil chaque semaine pour 
s'assurer qu'il fonctionne correctement.
Utiliser le bouton Test/Hush pour tester ce avertisseurs de fumée. 
Appuyez sur le bouton Test/Hush situé sur le couvercle de l'appareil et 
maintenez-le enfoncé jusqu'à ce que l'alarme retentisse (l'appareil peut 
continuer à sonner pendant quelques secondes après que vous avez 
relâché le bouton). Si l'alarme ne retentit pas, assurez-vous que 
l'appareil est alimenté en électricité et testez-le à nouveau. S'il n'émet 
toujours pas d'alarme, remplacez-le immédiatement. Pendant le test, 
vous entendrez un signal sonore fort et répétitif : 3 bips, pause, 
3 bips, pause.

    AVERTISSEMENT!
• Testez le dispositif d'alarme chaque semaine pour vous assurer 
  qu'il fonctionne correctement. Si l'alarme ne fonctionne pas 
  correctement, faites-la remplacer immédiatement. Si l'alarme ne 
  fonctionne pas correctement, elle ne peut pas vous alerter en cas 
  de problème.
• N'utilisez JAMAIS de flamme nue, quelle qu'elle soit, pour tester 
  cette alarme. Vous risqueriez d'endommager accidentellement ou 
  de mettre le feu à l'appareil ou à votre maison.

• NE PAS se tenir à proximité de l'alarme lorsque le klaxon retentit, 
  toujours se tenir à une longueur de bras de l'unité lors des tests.

Pour assurer le bon fonctionnement de l'alarme, suivez ces quelques 
conseils:
• Testez l'alarme au moins une fois par semaine pour vérifier que 
  l'alarme et l'indicateur de l'appareil fonctionnent correctement.
• Nettoyez l'alarme chaque année à l'aide d'air comprimé ou d'un tuyau 
  d'aspirateur. N'utilisez jamais d'eau, de nettoyants ou de solvants, 
  car ils pourraient endommager l'appareil.
• Si le avertisseurs de fumée ne peut pas être nettoyé pour éviter les 
  alarmes intempestives, remplacez-le immédiatement.
• Lorsque vous entendez l'avertissement de pile faible ("chirp" toutes l
  es 54 secondes environ), remplacez immédiatement la pile pour 
  continuer à vous protéger.

Le avertisseurs de fumée nécessite une pile de 3V: CR123A. 
La pile peut être achetée dans votre magasin local ou à l'endroit 
où vous avez acheté ce détecteur.

    AVERTISSEMENT!
• N'utilisez que les piles spécifiées dans ce manuel de l'utilisateur. 

L'utilisation d'une pile différente aura un effet néfaste sur le 
fonctionnement du avertisseurs de fumée. Une exposition 
constante à des températures élevées ou basses ou à une forte 
humidité peut réduire la durée de vie des piles.

• L'appareil ne fonctionne pas sans pile. L'alarme vous avertit à 
l'avance lorsque la batterie est faible afin que vous puissiez la 
remplacer.

CR123A

PARAMÈTRES TECHNIQUES

Tension de fonctionnement

Durée de vie de la batterie

Type de capteur

Décibel d'alarme

Gamme de température

Gamme d'humidité

Sensibilité

Dimensions

DC3V (EVECR123A)

Photoélectrique

3 ans

≥ 85dB (à 3m en ligne droite)

 40℉ (4.4℃) à 100℉ (37.8℃)

≤ 95% RH (sans condensation)

1.9%/pi ± 0.33 %/pi OBS

Φ70 x H37mm

IMPORTANT:
Ces alarmes sont destinées principalement aux habitations privées. 
Pour une utilisation dans d'autres applications, il convient de demander 
l'avis du fabricant.

S1-W

IMPORTANT! Veuillez lire attentivement et sauvegarder.
Ce manuel d'utilisation contient des informations importantes sur 
le fonctionnement de l'avertisseur de fumée. Si vous installez ce 
détecteur de fumée pour une autre utilisation, vous devez laisser 
ce manuel ou une copie de celui - ci à l'utilisateur final.

* Les images presentees sont donnees a titre indicatif uniquement.
* La technologie etant constamment mise a jour, si le fonctionnement reel 
  ne correspond pas au manuel d'utilisation, veuillez consulter notre site 
  web pour obtenir la version la plus recente : www.barence.com

Controle selon la 
norme UL 217 et 
Certifie selon la 
norme CAN/ULC S531

Avertisseur de fumée avec fonction 
de communication WiFi

INFORMATIONS DE SÉCURITÉ
    AVERTISSEMENT!
En dehors des tests, n'ignorez jamais une alarme, car elle vous avertit 
d'une situation potentiellement dangereuse qui peut necessiter votre 
attention immediate
• Assurez-vous que rien n'empeche la fumee d'atteindre l'appareil. 
  L'appareil ne peut pas declencher l'alarme si la fumee ne l'atteint pas.
• L'appareil n'alertera pas les personnes malentendantes. Il est 
  recommande d'installer un appareil special separe avec alarme 
  visuelle et vibratoire pour alerter les personnes malentendantes.

    ATTENTION !
• Il est deconseille de l'installer dans des zones ou la temperature 
   peut descendre en dessous de 4,4 °C (40 °F) ou depasser
  37,8 °C (100 °F) ou ou l'humidite peut depasser 95 %, car cela 
  pourrait reduire la duree de vie de la batterie.
• Ne vous tenez pas trop pres de l'appareil lorsque l'alarme retentit. 
  Une exposition rapprochee a l'avertisseur sonore peut endommager 
  votre audition.
• Ne peignez pas l'appareil. La peinture peut nuire au bon 
  fonctionnement du capteur.

LISTE D'EMBALLAGE

NOM DU COMPOSANT

Avertisseur de fumée

Support de montage

Batterie

Vis à vis

Boulons d'ancrage

Manual

QUANTITÉ

1 Pièce

1 Pièce

1 Pièce

2 Pièces

2 Pièces

1 Pièce

Goupille de démontage 1 Pièce

Trou d'alarme

Indicateur LED 

Trou de démontage
Trou de démontage

Support de montage

Bouton Test/Hush

DIAGRAMME DE PRODUIT

LIEUX D'INSTALLATION RECOMMANDÉS

LES LIEUX À ÉVITER

UTILISATION DE LA FONCTION SILENCE

FAIRE TAIRE L'AVERTISSEMENT DE BATTERIE FAIBLE ENTRETIEN RÉGULIER

REMPLACEMENT DE LA BATTERIE

COMMISSAIRE AUX INCENDIES DE L'ETAT 
DE CALIFORNIE (CSFM)

Hush pour l'avertissement 
de batterie faible Aucun (durée:environ 12 heures)

Aucun (durée:environ 10 minutes)

Avertisseur de fumée 
un à chaque étage et 
dans chaque chambre

CHAMBRE À 
COUCHER

CHAMBRE À 
COUCHER

CHAMBRE À 
COUCHER

LE SALON

SOUS-SOL

CUISINE GARAGE

LE HALL

LE HALL

Figure 1

Figure 2

Figure 3

Figure 4

Figure 5
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AVERTISSEUR DE FUMÉE PHOTOÉLECTRIQUE

FR

MUR LATÉRAL

MUR LATÉRAL

(National Fire Alarm and Signaling Code® et NFPA 72® sont des 
marques déposées de la National Fire Protection Association Inc. 
Association, Inc, Quincy, MA 02269).

SILENCING THE END OF LIFE SIGNAL
When the alarm issue end of life warning signals, Replace the 
alarm immediately! It will not detect anymore.
This silence feature can temporarily quiet the end of life warning 
“chirp” for approximately 24 hours. You can silence the end of life 
warning “chirp”. The horn will chirp, acknowledging that the end of 
life silence feature has been activated.

FAIRE TAIRE LE SIGNAL DE FIN DE VIE
Lorsque l'avertisseur émet des signaux d'avertissement de fin de vie, 
remplacez-la immédiatement ! Elle ne détectera plus rien.
Cette fonction de silence peut temporairement faire taire le « chirp » 
d'avertissement de fin de vie pendant environ 24 heures. Vous pouvez 
faire taire le signal sonore de fin de vie. L'avertisseur sonore émet un 
signal sonore pour indiquer que la fonction de mise en sourdine de 
l'avertissement de fin de vie a été activée.

67mm
67

m
m

IMPORTANT! PLEASE READ CAREFULLY AND SAVE.
This user’s manual contains important information about 
your Smoke Alarm Device’s operation. If you are installing 
this Smoke Alarm Device for use by others, you must leave 
this manual—or a copy of it—with the end user.

* The pictures shown are for reference only.
* As the technology is constantly updated, if actual operation is 

inconsistent with the user manual, please refer to our website for 
the latest document: www.barence.com


